

Title (en)  
Ticket dispensing device and removal device of a ticket dispensing device

Title (de)  
Ticketausgabegerät sowie Entnahmeeinheit eines Ticketausgabegeräts

Title (fr)  
Distributeur de tickets ainsi qu'unité de retrait d'un distributeur de tickets

Publication  
**EP 2728554 A2 20140507 (DE)**

Application  
**EP 13151587 A 20130117**

Priority  
DE 202012104200 U 20121102

Abstract (en)  
The apparatus (1) has a dispenser unit for provision of tickets (2), and an identification device (3) for identification of the tickets before the tickets exit from an aperture (4) of the identification device. A removal unit (5) is provided with a conveying apparatus (6) corresponding to the aperture, where the tickets exiting from the aperture are placed on the conveying apparatus, so that one of the tickets lying on the conveying apparatus is passable into an access region (9) of the removal unit over the conveying apparatus. The aperture is designed in the form of a slot.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft ein Ticketausgabegerät (1), welches eine Spendereinheit zur Vorhaltung von Tickets (2) sowie eine Kennzeichnungsvorrichtung (3) umfasst. Die Kennzeichnungsvorrichtung (3) ist zur Kennzeichnung der Tickets (2) vorgesehen, bevor wenigstens eines der Tickets (2) aus einer Öffnung (4) der Kennzeichnungsvorrichtung (3) heraus ausgebar ist. Erfindungsgemäß ist eine mit der Öffnung (4) korrespondierende Entnahmeeinheit (5) mit einer Transportvorrichtung (6) vorgesehen, auf welcher wenigstens eines der aus der Öffnung (4) ausgebbaren Tickets (2) ablegbar ist. Hierdurch ist mindestens eines der abgelegten Tickets (2) über die Transportvorrichtung (6) in einen Zugriffsbereich (9) der Entnahmeeinheit (5) verbringbar, wobei die Förderrichtung (b) der Transportvorrichtung (6) umkehrbar ist. Weiterhin ist die Erfindung auf eine solche Entnahmeeinheit (6) gerichtet.

IPC 8 full level  
**G07B 5/06** (2006.01); **G07F 17/42** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G07B 5/06** (2013.01); **G07F 17/42** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**DE 202012104200 U1 20121123**; CN 103810757 A 20140521; CN 103810757 B 20160518; EP 2728554 A2 20140507; EP 2728554 A3 20161130; HK 1195965 A1 20141128

DOCDB simple family (application)  
**DE 202012104200 U 20121102**; CN 201310470041 A 20131010; EP 13151587 A 20130117; HK 14109373 A 20140917